

<b>Møte</b>	<b>Møte nr. 3/2024</b>
<b>Dato</b>	28.5.2024
<b>Tid</b>	Kl. 13:30-15:00
<b>Sted</b>	Teams
<b>Medlemmer</b>	
<b>Til stede</b>	Dag Hovdhaugen (HK-dir) Leder av styringsgruppen
	Camilla Sønstabø Thorkildsen (NMH)
	Hans-Petter Fjæreide (Statnett)
	Hege Aarethun (VFLK)
	Heidi Adolfsen (UiT)
	Håkon Solberg (OsloMet)
	Terje Mørland (prosjekteier)
<b>Forfall</b>	Caroline Erviksæter (Studentrepresentant HVL)
<b>Sikt</b>	Tina Lund Ravndal (Prosjektleder)
	Maria Kumle (Produktområdeleder)
	Camilla Haugland (Forretningsutvikler)
<b>Andre</b>	Marianne Lisette Lorier Holen

## Agenda

<b>Sak</b>	<b>Tema</b>	<b>Saks- type</b>	<b>Vedlegg</b>
<b>10/24</b>	<b>Godkjenning av agenda og referat</b>	<b>V-sak</b>	
<b>11/24</b>	<b>Oppdatert styringsdokument</b> Prosjektet fikk sist møte i oppdrag å oppdatere styringsdokumentet ut fra at styringsgruppen skal ha et mer helhetlig ansvar. De kapitlene som er revidert er markert i gult. I tillegg er det gjort mindre justeringer gjennom deler av dokumentet, slik at det stemmer med prosjektet som det er i dag.	<b>V-sak</b>	Saksdokument: <a href="#">Styringsdokument versjon 2.0.pdf</a>  <a href="#">Vedlegg 1 - Gevinstrealiseringsplan.pdf</a> <a href="#">Vedlegg 2 - Prosjektplan.pdf</a>
<b>12/24</b>	<b>Første tertialrapport</b>	<b>V-sak</b>	Saksdokument: <a href="#">Rapport T1 Fremtidens opptak.pdf</a>
<b>13/24</b>	<b>Teststrategi</b> Strategien blir presentert i møte. Det vil ikke være en komplett strategi.	<b>O-sak</b>	
<b>14/24</b>	<b>Status på kunde- og brukermidvirkning</b> Informasjon om aktiviteter og status rundt kunde- og brukermidvirkning.	<b>O-sak</b>	
<b>15/24</b>	<b>Eventuelt</b>		

Sak	Tema	Saks-type
10/24	<b>Godkjenning av agenda og referat</b>	<b>V-sak</b>
	Dag ønsket velkommen til styringsgruppemøte.  <b>Vedtak: Agenda og referat er vedtatt</b>	
11/24	<b>Oppdatert styringsdokument</b>	<b>V-sak</b>
	Tina gikk gjennom endringene i styringsdokumentet på bakgrunn av nytt mandat for styringsgruppen og noe behov for oppdateringer for at styringsdokumentet skal stemme med dagens situasjon. Gevinstrealiseringsplan blir et større punkt på neste styringsgruppemøte.  Det ble bemerket at dokumentet er langt og omfattende, og at det er en del gjentakelser, men at dette skyldes malen som benyttes. Terje foreslo at det brukes for mye tid på renskriving av dokumentet, men at tiden heller brukes til å følge og oppdatere prosjektplan.  Ved presentasjon av det nye mandatet for styringsgruppen, ble det kommentert at regelverksutviklingen vil ha stor betydning for gevinstene. Det ble ønske om en presisering om at styringsgruppen har ansvar for å legge til rette for at gevinster kan realiseres. Det ble også påpekt at siste punkt er for omfattende og at det må gjøres mer klarspråklig.  Det ble etter møte tatt inn et punkt syv, som omhandler at styringsgruppen tar opp relevante problemstillinger knyttet til regelverksutviklingen  <b>Vedtak: Styringsdokument og det nye mandatet for styringsgruppen kan vedtas med de endringer som er spilt inn i møte. Oppdatert mandat oversendes styringsgruppen for en siste gjennomgang før det oversendes KD.</b>	
12/24	<b>Første tertialrapport</b>	<b>V-sak</b>
	Tina presenterte hva tertialrapporteringen skal svare på og gikk gjennom første tertialrapport 2024.  Dag savner en større gjennomgang av status på prosjektet, da rapporten er overordnet.  <b>Vedtak: Styringsgruppen vedtar første tertialrapport 2024</b>	
13/24	<b>Teststrategi</b>	<b>O-sak</b>
	Martin Skurtveit presenterer overordnet hvilken teststrategi Sikt vurderer å gå for. I neste møte vil endelig teststrategi bli presentert.  Dag presiserer at det er viktig at HK-dir er med i utarbeidelsen av teststrategien, da den også er viktig for dem.	

<b>14/24</b>	<b>Status på kunde- og brukervedvirkning</b>	<b>O-sak</b>
	<p>Siden sist møte har det vært kunde- og brukervedvirkning på prosessarbeidet og brukerflate vedvirkning, der det både er testet og testes på studenter og søkere.</p> <p>Styringsgruppen stiller spørsmål rundt hva som skjer med personer som er meldt inn fra sektoren til å bidra her. Det har vært svakheter i kommunikasjonen, og det er viktig at man informere om hva man skal gjøre, hva man gjør og hva som er gjort. Det kom også innspill om at brukervedvirkning bør skje uavhengig av fasene, og at man tidlig må kobles på.</p> <p>Sikt erkjenner at vi har vært for dårlig på kommunikasjonssiden, og det er satt i gang tiltak for å styrke dette. Det er viktig med brukervedvirkning i alle faser av prosjektet, men det er umulig å involvere alle institusjoner i alt. Derfor handler dette i stor grad om forventningsstyring. Det forutsetter at vi informerer sektoren jevnlig om status i prosjektet.</p>	
<b>15/24</b>	<b>Eventuelt</b>	
	<p>Det må planlegges for en ny møteserie for høsten. Sikt vil sende ut forslag til datoer. Det kom også innspill på at det ikke bør være for lenge mellom hvert møte, og at det er ønskelig med tre møter for høstsemesteret.</p>	